

AMERICA
DESTINATIONS 美洲游



13天10晚 拉丁美洲

里约热内卢，伊瓜苏，利马，库斯科，布宜诺斯艾利斯

Tour Code: 13 URB



巴西



秘鲁



阿根廷



伊瓜苏瀑布



圣救世主 - 里约热内卢



卡米尼托街



马丘比丘



利马圣殿主教座堂



库斯科主广场



太阳神殿



精简行程

第一天

吉隆坡 - 圣保罗州 (22小时++) (机上用餐)
里约热内卢 (内陆航班) (1小时)

- 入住酒店

第二天

里约热内卢 (早/午/晚餐)

- 基督山 (含门票)
- 救世基督雕像
- 观景台
- 里约植物园
- 蒂茹卡森林公园

第三天

里约热内卢 - 伊瓜苏国家公园
(内陆航班) (2小时20分钟) (早/午/晚餐)

- 巴西伊瓜苏大瀑布 (含门票)

第四天

伊瓜苏国家公园 (早/午/晚餐)

- 阿根廷伊瓜苏大瀑布 (含门票)
- “魔鬼咽喉”瀑布 (乘坐火车)

第五天

伊瓜苏 - 利马 (早/午餐)
(内陆航班) (4小时)

- 乘搭内陆航班前往利马

第六天

利马 - 库斯科 (内陆航班) (1小时20分钟) -
圣谷 (49公里 1小时) (早/午/晚餐)

- 武器广场
- 政府宫
- 市政宫
- 大主教宫
- 利马圣殿主教座堂 (含门票)
- 利马圣多明各教堂 (含门票)
- 圣伊西德罗 - 橄榄园
- 米拉弗洛雷斯 - 爱情公园

第七天

圣谷 - 库斯科 (49公里1小时) (早/午/晚餐)

- 马丘比丘 (含门票)
(乘坐Vistadome列车从奥扬泰坦博前往阿瓜卡连特镇)

第八天

库斯科 (早/午/晚餐)

- 太阳神殿 (含门票)
- 印加王宫
- 主广场
- 萨克塞华曼
- 印加考古遗址
- 晚餐与民俗表演



遗产



历史



家庭



风景



休闲



购物

里约热内卢

- **里约热内卢**-在葡萄牙语里的意思是“一月之河”别称“上帝之城”，是巴西的第二大城市。里约热内卢获得2016年第31届夏季奥林匹克运动会举办权。里约日内卢奥运会，将会是巴西拉丁美洲全球瞩目的焦点。
- **基督山**-又名驼背山，海拔710米，从这里可以看到里约热内卢的全景，包括里约热内卢市中心，糖面包山，瓜那巴拉湾，尼泰罗伊大桥，科帕卡瓦纳海滩和马拉卡纳足球场。
- **救世基督像**-由法国雕塑家保罗兰德沃斯基创建。雕像总高38米，重达635吨，位于科尔科瓦多山上。是里约热内卢和巴西文化的象征，2007被列为世界新七大奇迹之一。
- **蒂茹卡国家公园**-是巴西的热带雨林。这是占地有32平方公里是世界上最大的城市森林

伊瓜苏

- **伊瓜苏瀑布**-当地的瓜拉尼语意为“大水”。伊瓜苏瀑布是世界上最宽的瀑布，高82米，宽4公里。伊瓜苏瀑布是位于巴西巴拉那州和阿根廷边界，以及来自埃斯特城，巴拉圭的水流交界处，也是这三个城市的一个热门的旅游景点。
- **阿根廷伊瓜苏国家公园和巴西伊瓜苏国家公园**-先后在1984年及1987年被列为联合国世界遗产。

利马

- **利马**-是主要历史中心，考古遗址，夜生活，博物馆，美术馆，艺术节，和传统。这辉煌过去反映在殖民时期的建筑，也为利马赢得了联合国教科文组织授予的“世界文化遗产”的美名。
- **利马圣殿主教座堂**-是罗马天主教利马总教区的主教座堂，位于秘鲁利马市中心的武器广场。
- **爱情公园**-位于乔里约斯的悬崖俯瞰太平洋，一个巨大的接吻的雕塑和马赛克墙是这里景点之一。

库斯科

- **马丘比丘**-被称为印加帝国的“失落之城”。高耸在海拔2430米的山脊上，秘鲁安第斯山脉一个著名的印加帝国的遗迹，座落在乌鲁班巴河谷，是世界新七大奇迹之一。
- **太阳神殿**-是库斯科和整个印加帝国最受尊敬的寺庙，供奉太阳神印地。这是首都库斯科的最受尊敬的寺庙之一。其墙壁和地板曾经覆盖纯金，相邻的庭院充满金色的雕像。
- **萨克塞华曼**-是一座印加的石墙建筑，离秘鲁古城库斯科约2公里，海拔为3701米。現時，萨克塞华曼成为旅游及秘鲁节庆的重要地点。



萨克塞华曼



圣特尔莫



女人桥

第九天

库斯科-利马 (内陆航班)(1小时25分钟)-布宜诺斯艾利斯 (早/晚餐)
(内陆航班)(4小时30分钟)

- 乘坐内陆航班前往利马，再转机前往布宜诺斯艾利斯

第十天

布宜诺斯艾利斯

(早/午/晚餐)

- 七月九日大道
- 哥伦布剧院
- 五月大道
- 五月广场
- 玫瑰宫
- 五月金字塔
- 布宜诺斯艾利斯卡比尔多
- 布宜诺斯艾利斯主教座堂
- 圣特尔莫
- 卡米尼托街
- 波多黎各马德罗
- 雷科莱塔街区
- 贝隆夫人博物馆
- 晚餐和探戈表演

*自费项目：香格里拉雷科莱塔公墓

第十一天

布宜诺斯艾利斯 - 吉隆坡 (早/机上用餐)
(22小时++)

- 自由活动，回程

第十二天

跨越国际子午线

第十三天

抵达吉隆坡机场

布宜诺斯艾利斯

- 五月金字塔-位于五月广场的中心，是布宜诺斯艾利斯最古老的国家纪念碑。五月金字塔的顶部是象征自由的雕像，法国雕塑家Joseph Dubourdieu的作品。
- 玫瑰宫-其外墙涂为粉红色，是阿根廷民主共和国总统府，是阿根廷总统及其属下办公的所在地，是阿根廷国家的最高行政指挥中心，也是阿根廷最有历史纪念意义的建筑之一。
- 圣特尔莫-是布宜诺斯艾利斯，阿根廷最古老的街。咖啡厅，探戈店和古董店行的鹅卵石街道，这里充满了浓浓的艺术气氛。这是阿根廷大都市的一个保存完好的地区，特别是殖民时期的建筑。
- 雷科莱塔-是阿根廷布宜诺斯艾利斯市中心的一个区；具有相当的历史和建筑价值，也是该市重要的旅游目的地和文化中心。
- 七月九日大道-是阿根廷布宜诺斯艾利斯的一条街道，世界最宽的大道，大道名字由来是阿根廷独立日于1816年7月9日。



★ ★ ★ ★ ★ HIGHLIGHTS ★ ★ ★ ★ ★

- ✓ 吉普车游基督山与里约植物园
- ✓ 世界上最宽的瀑布 - 伊瓜苏瀑布
- ✓ 印加帝国的历史遗迹
- ✓ 马丘比丘 - 世界新七大奇迹
- ✓ 圣特尔莫 - 保持最原始与艺术气息的文化街
- ✓ 享用晚餐与探戈表演(发源地)

★ ★ ★ ★ ★ 4 ★ 酒店 ★ ★ ★ ★ ★

- ✓ 里约热内卢 ×2晚
- ✓ 伊瓜苏 ×2晚
- ✓ 利马 ×1晚
- ✓ 库斯科 ×3晚
- ✓ 布宜诺斯艾利斯 ×2晚



探戈

拉丁美洲



货币 	巴西 :雷亚尔 (BRL) 秘鲁 :索尔 (PEN) 阿根廷 :比索 (ARS)	信用卡 * 许多信用卡在拉丁美洲通行. Visa及Master Card接收最广泛
货币兑换率 	1美元元 :4.5 令吉	拨号代码 巴西 : +55 秘鲁 : +51 阿根廷 : +54
电压 	巴西 & 秘鲁 110V-220V/60Hz 阿根廷 220V/50Hz	插头 巴西 & 秘鲁 类型: A 阿根廷 类型: C *请自带多功能插座
时差 	巴西 :比马来西亚慢10小时 秘鲁 :比马来西亚慢 13小时 阿根廷 :比马来西亚慢11小时	行李托运 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤 仅适用于阿根廷 阿根廷航空公司 (AR) 机票 (国内航班) 只有15公斤托运行李。额外托运行李, 须自行付费
气候 	☐ 春季 9月 - 11月 14°C - 20°C ☐ 夏季 12月 - 2月 20°C - 26°C ☐ 秋季 3月 - 5月 16°C - 22°C ☐ 冬季 6月 - 8月 10°C - 14°C	
飞机型号 	A340-300 B777- 300 B747- 400	

出发日期 :

航班行程 :

团费 :

机场税及燃油附加费 :

小费 :

旅行社代收费 :

签证 :

旅行保险 :

总数:

Travel Agent:



AMERICA
DESTINATIONS 美洲游



13D10N

LATIN AMERICA

RIO DE JANEIRO, LIMA, CUSCO, IGUAZU, BUENOS AIRES

Tour Code: 13 URB



BRAZIL



PERU



ARGENTINA



Iguazu Falls



Christ the Redeemer



La Boca Caminito Street



Machu Picchu



Cathedral Lima



Cusco Main Square



Qurikancha Temple



SCHEDULE

D1

KUALA LUMPUR – (22H++)
STATE OF SAO PAULO (By Domestic Flight)
RIO DE JANEIRO (1H) (MOB)

- Check in hotel

D2

RIO DE JANEIRO (B/L/D)

- Corcovado (Entrance Included)
- Christ the Redeemer Statue
- Vista Chinesa
- Rio de Janeiro Botanical Garden
- Tijuca National Park

D3

RIO DE JANEIRO – (B/L/D)
IGUAZU NATIONAL PARK OF BRAZIL
(By Domestic Flight) (2H 20M)

- Brazilian side of Iguazu Falls (Entrance Included)

D4

IGUAZU NATIONAL PARK OF (B/L/D)
ARGENTINA

- Argentina side of Iguazu Falls (Entrance Included)
- The Devil's Throat (By Ecological Jungle Train)

D5

IGUAZU – LIMA (By Domestic Flight)
(4H) (B/L)

- Depart for Lima via Iguazu by flight

D6

LIMA - CUSCO (By Domestic Flight) (B/L/D)
(1H20M) – **SACRED VALLEY** (49KM 1H)

- Plaza de Armas of Lima
- Government Palace
- Municipal Palace
- The Archbishop's Palace
- Cathedral Lima (Entrance Included)
- Cathedral of Santo Domingo (Entrance Included)
- San Isidro - Olive Park
- Miraflores - Love Park

D7

SACRED VALLEY - CUSCO (B/L/D)
(49KM 1H)

- Machu Picchu (Entrance included)
(By Vistadome Train from Ollantaytambo transfer to Aguas Calientes Town)

D8

CUSCO (B/L/D)

- Qurikancha Temple (Entrance Included)
- Old Incan Palace
- Main square
- Sacsayhuaman Fortress Temple
- Archaeological Site – Inca
- Dinner with Folkloric Show



HERITAGE



HISTORICAL



FAMILY



SCENIC



LEISURE



SHOPPING

RIO DE JANEIRO

- **Rio De Janeiro**-Meaning in Portuguese in Rio de Janeiro is the "River of January", also known as "City of God" (Cidade de Deus), it is the second largest city in Brazil. Rio de Janeiro obtained the right to host the 31st session of the Summer Olympic Games in 2016. Rio de Janeiro Olympic Games will attract the world's attention in Latin America, Brazil.
- **Corcovado**-meaning "hunchback" in Portuguese. A tourist ideal place to enjoy the panoramic view from the 710-metre granite peak includes downtown Rio, Sugarloaf Mountain, Gunabara Bay, Rio- Niteroi Bridge, Copacabana Beach and Maracana Stadium.
- **Christ the Redeemer**-is an Art Deco statue created by French sculptor Paul Landowski. The statue is 38 metres tall, weighs 635 metric tons located at Corcovado mountain. A cultural icon of both Rio de Janeiro and Brazil, and is listed as one of the New Seven Wonders of the World in year 2007.
- **Tijuca Forest** -is a tropical rainforest in the city of Rio de Janeiro, Brazil. A world's largest urban forest which covers 32km²

IGUAZU

- The name "**Iguazu**" comes from the Guarani or Tupi words "y", meaning "water", and "ûasú" meaning "big"
- **Iguazu Falls** forming the world's widest waterfalls, 82 meters high, 4 kilometers wide where is the junction of the water flows marks the border between Brazil, Argentina, and Paraguay. A popular tourist attraction for visitors of these three cities.
- **Iguazu National Park (Argentina) and Iguazu National Park (Brazil)** were designated UNESCO World Heritage Sites in 1984 and 1987 respectively.

LIMA

- **Lima** characterized by its historic center, archeological sites, nightlife, museums, art galleries, festivals, and traditions. This glorious past is reflected in the architecture of the colonial, Lima also declared a World Heritage Site by UNESCO.
- **Basilica Cathedral of Lima**-is a Roman Catholic cathedral located in the Plaza Mayor of downtown Lima, Peru.
- **Miraflores**-is an exclusive residential and upscale shopping district south of downtown Lima. Love Park is located on the cliffs of Chorrillos overlooking the Pacific Ocean.



Sacsayhuaman



San Telmo



PortoMadero- Women Bridge

D9

CUSCO – LIMA (By Domestic Flight) (1H25M)
– BUENOS AIRES (By Domestic Flight) (4H30M)
 (B / D)

- Depart for Buenos Aires via Lima by flight

D10

BUENOS AIRES (B / L / D)

- 9 de Julio Avenue
 - Colon Theatre
 - May Square
 - La Casa Rosada
 - May Pyramid
 - Cabildo
 - Buenos Aires Metropolitan Cathedral
 - San Telmo
 - Caminito Street
 - Puerto Madero
 - Recoleta Area
 - Evita Museum
 - Dinner and Tango Show
- *Optional Tour: Recoleta Cemetery

D11

BUENOS AIRES – KUALA LUMPUR
 (22H++) (B/MOB)

- Free at leisure till your flight home

D12

CROSS INTERNATIONAL DATELINES
 (MOB)

D13

ARRIVE KUALA LUMPUR



- ✓ Jeep Tour of Corcovado & Botanical Gardens
- ✓ World's Widest Waterfalls - Iguazu Falls
- ✓ Historic's Capital of the Inca Empire
- ✓ Machu Picchu New Seven Wonders of the World
- ✓ SanTelmo – Historical Area & Eldest District
- ✓ Enjoy Dinner in Viejo Almacen with Tango Show (Originated here)



4 ★ HOTEL OR SIMILAR (10 NIGHTS)

- ✓ RIO DE JANEIRO X 2 NIGHTS
- ✓ IGUAZU X 2 NIGHTS
- ✓ LIMA X 1 NIGHT
- ✓ CUSCO X 3 NIGHTS
- ✓ BUENOS AIRES X 2 NIGHTS



- ✓ 10 BREAKFASTS / 8 LUNCHES / 8 DINNERS
- ✓ MIX WESTERN MEALS AND CHINESE MEALS

CUSCO

- **Machu Picchu**-also known as the "Lost City" of the Inca Empire. Towering at an altitude of 2,430 metres, set high in the Andes Mountains in Peru, above the Urubamba River valley. It declared as one of the UNESCO World Heritage Site.
- **Qurikancha**-originally named Inti Kancha or Inti Wasi, was the most important temple in the Inca Empire, dedicated primarily to Inti, the Sun God. It was one of the most revered temples of the capital city of Cusco.
- **Saksaywaman**-is a citadel on the northern outskirts of the city of Cusco, Peru. The historic capital of the Inca Empire. The site is at an altitude of 3,701 m. It is a mportant place tourism and Peruvian festival.

BUENOS AIRES

- **Piramide de Mayo**-located at the hub of the Plaza de Mayo, is the oldest national monument in the City of Buenos Aires. The monument is crowned by an allegory of Liberty, the work of the French sculptor Joseph Dubourdieu.
- **La Casa Rosada**-is the executive mansion and office of the President of Argentina. The characteristic color of the Casa Rosada is baby pink also know as Pink House. It has been declared a National Historic Monument of Argentina.
- **San Telmo**-is the oldest barrio of Buenos Aires, Argentina. Cafes, tango parlors and antique shops line the cobblestone streets, which are often filled with artists and dancers. It is a well-preserved area of the Argentine metropolis and is characterized by its colonial buildings.
- **Recoleta**-is a downtown residential neighborhood in the Autonomous City of Buenos Aires, Argentina; it is an area of great historical and architectural interest, mostly because of the Recoleta Cemeter. It is also an important tourist destination and cultural center of the city.
- **July 9 Avenue**-located in the city of Buenos Aires, Argentina. The widest avenue in the world. Its name honors Argentina's Independence Day, July 9, 1816.



Tango

General Information

LATIN AMERICA



Currency 	BRAZIL – Real (BRL) PERU – Sol (PEN) ARGENTINA – Peso (ARS)	Credit Card  * Credit cards are used widely in Latin America. Visa and Master Card are most widely accepted
Exchange Rate 	1 USD = MYR 4.5	Dial Code  BRAZIL : +55 PERU : +51 ARGENTINA : +54
Voltage 	BRAZIL & PERU 110 - 220 Volts / 50 Hz ARGENTINA 220 Volts / 50 Hz	Power socket  Type A / C, 2 round pin plugs <i>*Please bring a universal electric plug adapter</i>
Time Different 	BRAZIL - 10 hours behind M'sia PERU – 13 hours behind M'sia ARGENTINA – 11 hours behind M'sia	Luggage allowance  Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 7kgs. Only Valid for Argentina Aerolineas Argentinas(AR) Tickets (domestic flights) have only 15kg luggage allowance. Excess baggage, to be own expense.
Weather 	☐ Spring Sep - Nov 14°C - 20°C ☐ Summer Dec - Feb 20°C - 26°C ☐ Autumn Mar - May 16°C - 22°C ☐ Winter Jun - Aug 10°C - 14°C	
Aircraft Type 	 A340-300  B777- 300  B747- 400	

Departure Date:

Flight :

Tour Fare:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping:

Agent Collection Fee:

Visa:

Travel Insurance:

TOTAL :

Travel Agent:

